

## 8D7N MAGNIFICENT JIANGXI (IN/OUT HANGZHOU)

8天7晚 瑰丽江西(杭州进出)

Validity Period: 1 Jan 2025 - 31 Dec 2025

## HIGHLIGHTS 旅游景点

## WUYUAN

Terraced Flower Sea, Autumn Sunning + Maple Leaves, High-Altitude Glass Plank Bridge, Huaxi Water Street, Tianjie, Wunuzhou Island

## JINGDEZHEN

Taoxichuan Historical and Cultural District, Ancient Kiln Folk Customs Expo Area

## **POYANG LAKE**

International Wetland Park, Migratory Bird Protection Base

## ZIXI

Dajue Mountain Ancient Town, Nantianmen, High-Altitude Glass Plank Road, Cliff Monorail

## GUIFENG

Divine Turtle Welcoming Guests, Triple Turtle, Echo Valley, General Building, Boat Tour of Qingshui Lake

## **GEXIAN VILLAGE**

Fairy Village Market, Tianjing Terrace, Gexian Temple, Zhongmiao Pavilion Night Light Show + Water Curtain Movie

## WANGXIAN VALLEY

Cliff B&B, Wangxian Waterfall, Triple Water, Qingyun Bridge, Yanpu Old Street), Wangxian Valley Cliff Night View

## SANQING MOUNTAIN

West Coast Scenic Area, Sunshine Coast Scenic Area, Nanqing Garden Scenic Area

## HANGZHOU

Beijing-Hangzhou Grand Canal-Xiaohezhi Street

## NANCHANG

Phoenix Groove

## 婺源

梯田花海, 网红晒秋+枫叶, 高空玻璃栈桥, 花溪水街, 天街, 婺女洲度假区

**景德镇** 陶溪川历史文化街区,皇窑景区

**鄱阳湖** 国际湿地公园、候鸟保护基地

## 资溪

大觉山古镇、南天门、高空玻璃栈道、 悬崖独轨动车

## 龟峰

神龟迎宾、三叠龟、回音谷、将军楼、 船游清水湖

## 葛仙村

仙村集市,天境台、葛仙祠,钟妙阁夜景 灯光秀+水幕电影



## 望仙谷

悬崖民宿、 望仙瀑布、三叠水, 青云桥、岩铺老街、 望仙谷绝壁夜景

## 三清山

西海岸景区、阳光海岸景区、 南清园景区

**杭州** 京杭大运河-小河直街

**南昌** 凤凰沟





## 5★Accomodation 住宿

Local 5  $\star$  Hotel or similar, Free upgrade 1N stay at International 5  $\star$  Hotel

## Meals 膳食

**7 Breakfasts | 6 Lunches | 6 Dinners** 7 早餐 | 6 午餐 | 6 晩餐

### Special Meals 特别餐食

Steamed Rice Noodle Banquet, Yuzhang Flavor, She Flavor, Bagua Banquet, Shangrao Roast Duck, Dongpo Banquet, Jingdezhen Porcelain Banquet, Guodao Fish Flavor, Xiancun Flavor 粉蒸宴, 豫章风味, 畲族风味, 八卦宴, 上饶烤鸭, 东坡宴, 景德镇瓷宴, 国道鱼风味, 仙村风味

# 8D7N MAGNIFICENT JIANGXI (IN/OUT HANGZHOU)



Check in at Singapore Changi Airport for your flight to **Hanzhou.** Check in hotel

Accommodation: equivalent 5\* Zhongan Holiday Hotel or Airport Holiday Hotel or similar



Coach to Wuyuan, the most beautiful village in China Continue to Huangling (including two way cable car) View the **Terraced Flower Sea** (Mar-Apr )-one of the top ten most beautiful terraced fields in the world

Watch the popular tourist spots **Autumn harvest + Maple Leaves** (Oct-Dec)- Autumn harvest is selected as the most beautiful Chinese symbol

**High-altitude Glass Skywalk** - The longest pedestrian glass bridge in China. Filming location for Ode to Joy 2. The suspension bridge is 298.15 meters long.

**Huaxi Water Street** - a village that has become fairy-like because of a stream, with flowers and plants everywhere, and elegant pavilions and towers, making Huaxi Water Street a new landmark for Internet celebrities to check in.

#### Tianjie

Wunvzhou Island: popular tourist spots, This was the hosting venue for the 2023 CCTV Spring Festival Gala's southern regional session. Huishi Street, Baoyu Tower, Wenchang Pavilion, intangible cultural heritage water iron flower, beautiful night view light show

Accommodation: 5\* Xinbang Hotel or Wuyuan International Hotel or similar





Go to Jingde Town, the world's porcelain capital Visit Jingdezhen's popular Taoxichuan Cultural and Creative District, Imperial Kiln Scenic Area Continue to Poyang Lake (includes cruise) - China's largest freshwater lake International Wetland Park, Migratory Bird Protection Base Proceed to Nanchang

Wanshou Palace Historical and Cultural District Accommodation: 5\* The QUBE Hotel or Novotel





NANCHANG –ZIXI (2.5H) Breakfast, Lunch, Dinner

Phoenix Groove flower - viewing (includes electric vehicle) -Enjoy a large variety of different flowers blooming across the year. Head to **Zixi** - China's Home of Bread

**Dajue Mountain (includes two way cable car),** natural oxygen bar, the main peak of Dajue Mountain is 1396 meters.

### Dajueshan Ancient Town

Nantianmen high-altitude glass plank road

We specially and **exclusively arrange the world's and China's only cliff monorail EMU -** the elevated track is close to the cliffs of Dajue Mountain, giving tourists a new perspective and starting a "heavenly road" journey that "frees your feet".

Accommodation: equivalent 5\* Dajueshan International Hotel or similar



#### 5 ZIXI - GUIFENG (2.5H) - GEXIAN VILLAGE (2.5H) Breakfast, Lunch, Dinner

**Guifeng: (includes cruise ship + sightseeing car) -** 4A level tourist area. Guifeng's cultural landscape resources have remarkable characteristics, which are reflected in the blend of Buddhism, Taoism and Confucianism.

World Natural Heritage Site, Shengui Yingbin, Sandiaogui, Echo Valley, Jiangjun Tower

**Boat trip to Qingshui Lake** Drive to Yanshan

Gexian Village (includes scenic transportation) -Visit the Xiancun market Enjoy the Zhongmiao Pavilion night view light show + water curtain movie "Return to the True Self" at night Accommodation: equivalent 5\* Zhenshansu Hotel or Yueranxianju or similar



#### GEXIAN VILLAGE – WANGXIAN ALLEY (1.5H) – MT.SANQING (1.5H) Breakfast, Lunch, Dinner

Gexian Mountain (Includes return ropeway) - The main peak, Gexian Peak, is 1096.3 meters above sea level. The scenic spot is famous for its religious culture and natural scenery, and is known as the "No. 1 Mountain of Chinese Spiritual Treasures". Visit Tianjing Terrace and Gexian Temple.

In the afternoon, go to the most popular Instagramable scenic spot - **Wangxian Valley,** which is known as the Qingming Riverside Scene in the valley.

Visit the cliff homestay, Wangxian Waterfall, Sandieshui, Qingyun Bridge, Yanpu Old Street),

Lastly,visit the Wangxiangu night view. Accommodation: International 5\* Hilton Resort or similar



MT.SANQING - HANGZHOU (1.5H) Breakfast, Lunch, Dinner

Sanqingshan: (includes round-trip cable car) World Natural Heritage Site

West Coast Scenic Area, Sunshine Coast Scenic Area, Nanqing Garden Scenic Area

Proceed to Hangzhou

Hangzhou: Beijing-Hangzhou Grand Canal-Xiaohezhi Street. Accommodation: equivalent 5\* Zhongan Holiday Hotel or Airport Holiday Hotel or similar



After breakfast, heading to the airport for your flight back to Singapore. We hope you enjoyed your trip.

## NOTES

Minimum 10 passengers to move, 20 to have a tour leader. For any changes in flight details and itinerary, please refer to airline and local land operator for the most accurate arrangements. The company is not responsible for any compensation or replacements in the event of natural disasters, unpleasant weather conditions and political issues in the country.

Tour is conducted in Mandarin unless otherwise specified. Different airlines might be formed into a group

In the event of discrepancy between the Chinese and English itineraries, please refer to the **Chinese** version for ethnicity. All hotel ratings are based on local standards. In the event that accommodation in the stated hotel is unavailable, it will be replaced by another hotel of similar standards. For Triple sharing, hotels in China will only provide an extra folding bed.

#### Compulsory Tour (RMB600/PAX)

"Meet Wuyuan" performance + Jingdezhen Ancient Kiln Folk Customs Expo Area + Ink Painting on the River

## SERVICE FEE GUIDELINE

Guide and driver – RMB240/ per person Tour leader (if any) – SGD \$40/ per person





在樟宜机场的指定柜台集合,并与我们的机场代表会面。办理离境手续 后就启程前往杭州。 前往酒店办理入住 宿:准 5\* 众安假日酒店或空港假日酒店或同级

## 

乘车前往中国最美乡村婺源 续程前往篁岭(含往返缆车) 观梯田花海(3-4月)-世界十大最美梯田之一 观网红晒秋+枫叶(10-12月)-晒秋入选最美中国符号 高空玻璃栈桥 - 中国国内最长的人行玻璃桥面悬索桥。《欢乐颂2》的 拍摄地。吊桥全长298.15米。 花溪水街 - 因一条小溪而变得仙气飘飘的村庄,随处可见的鲜花植物, 雅致的亭台楼阁,让花溪水街成为打卡网红新地标。 天街 婺女洲度假区:网红打卡地,2023年央视春晚南方分会场 徽市街、抱玉塔、文昌阁、非遗水上打铁花,唯美夜景灯光秀 住宿:5\*鑫邦大酒店或婺源国际酒店或同级







前往世界瓷都景德镇 游览景德镇网红胜地陶溪川文创街区,皇窑景区 续程前往**鄱阳湖(含游船)**-中国最大淡水湖 国际湿地公园,候鸟保护基地 前往南昌 万寿官历史文化街区 住宿:5\*绿地铂骊酒店或诺富特酒店

## 04 <u>南昌-资溪 (2.5H)</u> <sub>早餐, 午餐, 晚餐</sub>

之旅。

**南昌凤凰沟景区(含电瓶车)**四季茶园+花语世界(3-5月欣赏樱花、桃花、玉兰花、海棠花、绣球花、郁金香等) 前往资溪-中国的 面包之乡 大觉山(含往返缆车),天然氧吧,大觉山主峰1396米。 大觉山古镇 南天门高空玻璃栈道 特別独家安排全球首创、中国唯一的**悬崖独轨动车**-高架轨道贴着大 觉山的悬崖峭壁,给游客一个全新视角,开启了一场"解放双脚"的"天路"

128 China





**龟峰:**(含游船+观光车)-4A级旅游区。龟峰人文风景资源特点显著,表现 为佛、道、儒三教交融。 世界自然遗产地、神龟迎宾、三叠龟、回音谷、将军楼船游清水 湖 葛仙村:(含景区电瓶车)网红打卡地

**逛仙村集市** 晚上欣赏**钟妙阁夜景灯光秀+水幕电影《归真记》** 住宿:准5\*枕山宿酒店或月染仙居或同级



**中华灵宝第一山葛仙山(含上下索道)-**主峰葛仙峰海拔1096.3米。 景区以宗教文化和自然风光著称,号称"中华灵宝第一山"。观赏**天境台** 

#### 葛仙祠。

乘车往望仙谷:网红打卡地,被誉为山谷里的清明上河图。 游览**悬崖民宿、望仙瀑布、三叠水,青云桥、** 岩铺老街)、特别安排欣赏望仙谷绝壁夜景。

#### 07 <u>三清山 - 杭州(3.5H)</u> <sup>早餐, 午餐, 晚餐</sup>

三清山:(含往返缆车)世界自然遗产地 西海岸景区、阳光海岸景区、南清园景区 下午前往杭州, 杭州:京杭大运河-小河直街。 住宿:准5\*众安假日酒店或空港假日酒店或同级



早餐后,于指定时间在集合,由专车送往机场办理出境手续返回新加坡。 希望您同南和旅行社有个美好的旅程与回忆,期盼下一次您的参与。



备汪

团体需要最少10人出发,20人以上有领队。 若航班时间及行程顺序有调整,请以航空公司及中国当地接待旅行社确 认安排为准。 因天气、自然灾害及政府行为等不可抗拒的因素,造成不能完成景点游 览,旅行社不负责赔偿或 将以别的景点代替。 导游全程会以华语讲解为主,除非另有注明。不同航班的团体可能合并 成一团。 中英文行程若出现不符之外,将以华文版本为依据。 所有酒店评级均以当地标准。各地酒店的三人间均提供折叠加床,条件 有限,敬请原谅。 必须参加自费行程(RMB600/每人)

《遇见婺源》大型实景演出+景德镇古窑民俗博览区+水墨上河

## 服务费

导游及司机小费 – RMB 240/每人 如有领队小费 – SGD\$40/每人